
At tro, det er at føle

en angst så dyb og stor,

at ingen kan den lodde,

og kun derfor jeg tror

på Jesu legeme og blod,

på Jesu legeme.

 

At håbe er at briste

i gråd, når alt er tabt,

så tåren åbenbarer

en vej, som den har skabt

i Jesu legeme og blod

i Jesu legeme.

 

At elske er at lade

sig fange af sig selv,

så latteren undslipper

sin kilde som en elv

ved Jesu legeme og blod,

ved Jesu legeme.
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